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Darłowo, dnia 22 kwietnia 2022 roku 
 
BR.0002.4.2022   
 
 

Protokół Nr XLIX/2022 

z XLIX sesji VIII kadencji Rady Gminy Darłowo 

z dnia 22 kwietnia 2022 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Grzegorza Hejno – Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 
 
Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Darłowo. 
 

Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 900, a zakończył o godzinie 1028. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 12 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Radna Marzena Drzewucka była nieobecna, usprawiedliwiona.  
Radna Anna Krawczuk-Kiełb była nieobecna, usprawiedliwiona.  
Radna Justyna Osses spóźniła się. 
 
/Lista obecności Radnych na posiedzeniu XLIX sesji VIII kadencji Rady Gminy Darłowo w dniu 22 kwietnia 
2022 roku stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W sesji udział również wzięli Sołtysi Sołectw Gminy Darłowo. 
 
/Lista obecności Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/  
 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo; 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

Pani Anna Szynkowska-Borkowska – Sekretarz Gminy Darłowo; 
Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo; 
Pan Maciej Jabłoński – Radca Prawny; 
Pani Anna Zatorska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie; 
Pani Izabela Sielska – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 
Rolnictwa; 
Pan Tomasz Gondek – Prezes Sp. z o. o. Gminny Zakład Użyteczności Publicznej w Krupach; 
Pan Przemysław Pociecha – Komendant Straży Gminnej; 
Pan Rafał Kunysz – Kierownik Referatu Inwestycji, Infrastruktury Technicznej i Gospodarki 
Przestrzennej;.  
 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do powołania 
sekretarza obrad dzisiejszej sesji. 
Na Sekretarza obrad powołano Radnego Wiesława Moskwę
W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych, głosując: 

. 

11 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący. 

 
Przewodniczący powołał na protokolantkę panią Iwonę Kowalską. 

 
 

Radna Justyna Osses przybyła na sesję, czyli od tej pory była już obecna. 
 
 

Ustalenie  porządku obrad. 
Ad.2.  

 
Pan Przewodniczący przypomniał, że proponowany porządek obrad radni otrzymali 

wraz z zawiadomieniami na dzisiejszą sesję.   
 
/Proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na XLIX Sesję Rady Gminy Darłowo. 
Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są wnioski do porządku obrad?  
Nikt wniosków nie zgłosił.  
 
Przewodniczący poinformował, że przed sesją na podstawie art. 20 ust. 5 ustawy                                   
o samorządzie gminnym otrzymał od Wójta Gminy Darłowo wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad następujących projektów uchwał:
 

  

1) w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na drogach publicznych na obszarze 
Gminy Darłowo, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie, 
wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania; Druk Nr 15/2022XLIX 
 
2) w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w spółce Gminny 
Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach i objęcie nowo utworzonych 
udziałów przez wspólnika Gminę Darłowo; Druk Nr 16/2022XLIX 
 
3) w sprawie  zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok; Druk Nr 17/2022XLIX 
 
4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2022-
2029; Druk Nr 18/2022XLIX 
 
/Wniosek o zmianę porządku obrad stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/ 
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Wobec braku kolejnych wniosków Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania nad wprowadzeniem do porządku obrad sesji zgłoszonych projektów uchwał.  
 
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia strefy 
płatnego parkowania na drogach publicznych na obszarze Gminy Darłowo, wysokości 
stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie, wysokości opłat 
dodatkowych oraz sposobu ich pobierania; Druk Nr 15/2022XLIX było  
13 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
podwyższenie kapitału zakładowego w spółce Gminny Zakład Użyteczności Publicznej 
Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach i objęcie nowo utworzonych udziałów przez wspólnika 
Gminę Darłowo; Druk Nr 16/2022XLIX było  
13 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Darłowo na 2022 rok; Druk Nr 17/2022XLIX było  
13 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
 
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 2022-2029; Druk Nr 18/2022XLIX było  
13 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
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Przewodniczący powiedział, że porządek obrad dzisiejszej sesji po przyjętych zmianach 
przedstawia się następująco: 
 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na drogach 
publicznych na obszarze Gminy Darłowo, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów 
samochodowych w strefie, wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania  Druk 
Nr 15/2022XLIX 

Punkt 25 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 
zakładowego w spółce Gminny Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w 
Krupach i objęcie nowo utworzonych udziałów przez wspólnika Gminę Darłowo.                    
Druk Nr 16/2022XLIX 

Punkt 26 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok.         
Druk Nr 17/2022XLIX 

Punkt 27 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2022-2029. Druk Nr 18/2022XLIX 

Punkt 28 otrzymuje brzmienie:  

 

Wolne wnioski i zapytania. 
Punkt 29 otrzymuje brzmienie:  

 

Zamknięcie obrad. 
Punkt 30 otrzymuje brzmienie:  

 
Następnie przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad                             
z wprowadzonymi zmianami: 
 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych głosując: 
13 głosów za przyjęciem porządku obrad sesji wraz ze zgłoszonymi zmianami, 
0 głosów przeciw,  
0 głosów wstrzymujących.  
 
Pan Przewodniczący na podstawie wyników głosowania stwierdził, że porządek sesji został 
przyjęty wraz ze zgłoszonymi zmianami. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 



Strona 5 z 36 
 

Przyjęcie protokołów:  
Ad. 3.  

- z XLVII sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 28 lutego 2022 roku, 
- z XLVIII sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 8 kwietnia 2022 roku. 
 
Przewodniczący poinformował, że protokoły były wyłożone do wglądu w Biurze Rady. Nikt 
nie zgłosił uwag do tych protokołów, wobec czego Przewodniczący poinformował, że 
protokoły z XLVII i XLVIII sesji podpisał bez uwag. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                        
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

Ad. 4. 

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że jest to pierwsza taka 

zwyczajna sesja po dłuższym okresie niewidzenia się twarzą w twarz, tylko w maseczkach. 
Wójtowi i Przewodniczącemu Rady jest miło widzieć wszystkich obecnych na dzisiejszej 
sesji.  

 
W dniu 10 marca 2022 roku Pana Wójta odwiedził mieszkaniec Gminy Darłowo w 

sprawie niedrożności rowu w miejscowości Rusko. Niby sprawa błaha, ale jednak nie do 
końca, ponieważ także dotyczyła Starostwa Powiatowego. Gmina wspólnie ze Starostwem ten 
rów oczyściła i teraz ta woda schodzi a koszty wykonania tego zadania zostały podzielone na 
pół. Rów jest przy drodze, którą dzisiaj Gmina Darłowo przejmuje od Starostwa 
Powiatowego jako drogę gminną. Czyli ta sprawa została rozwiązana i już nie będzie z 
podtopieniami problemu.  

 
W dniu 15 marca 2022 roku wójt miał spotkanie w sprawie realizacji rewitalizacji w 

miejscowości Bukowo Morskie i Pęciszewko. Pan wójt powiedział, że rewitalizacja już 
fizycznie się odbywa, ponieważ w Bukowie Morskim prace związane z rewitalizacją zostały 
już rozpoczęte.  

 
W dniu 28 marca 2022 roku Pan Wójt miał spotkanie z mieszkańcami Ukrainy, którzy 

wraz z Panią Radną i Szkołą Podstawową zainicjowali między innymi festyn w Dąbkach na 
rzecz pomocy mieszkańcom Czernihowa, czyli mieszkańcom, którzy pozostali w Ukrainie. 
Pan Wójt powiedział, ze ten festyn się odbył i był bardzo fajny. Pogoda dopisała i zebrano 
ponad sześć tysięcy złotych zostało przekazane mieszkańcom Czernihowa.  

 
W dniu 4 kwietnia 2022 roku Pan Wójt miał spotkanie w sprawie budowy oświetlenia 

wzdłuż drogi nr 37 na odcinku Darłowo – Rusko, wraz z podpisaniem umowy na budowę 
tego oświetlenia. Pan wójt powiedział, że GDDiA będzie budowała na tym odcinku ścieżkę 
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pieszo-rowerową natomiast Gminy wiejska i miejska Darłowo będą wspólnie budowały to 
oświetlenie na tym odcinku.   

 
W dniu 11 kwietnia 2022 roku Pan Wójt wspólnie z przedstawicielami Spółki z o. o. 

GZUP Krupy oraz firmą wykonującą kanalizację w miejscowości Kopań uczestniczył w 
spotkaniu w sprawie zwiększenia wynagrodzenia za wykonywaną kanalizację.  

 
W dniu 14 kwietnia 2022 roku Pan Wójt uczestniczył w spotkaniu z Panem Maciejem 

Ziemnickim z Koszalińskiej Agencji Rozwoju Regionalnego, który wprowadzał u nas 
rewitalizację, która odbyła się w szeregu miejscowości. Pan wójt powiedział, że w tym 
spotkaniu uczestniczyli następujący sołtysi: Pani Violetta Bonk – Sołtys Sołectwa Drozdowo, 
Pani Małgorzata Moczybroda – Sołtys Sołectwa Barzowice, Pani Wanda Hańczaryk – Sołtys 
Sołectwa Cisowo i tu było zastępstwo, Pani Justyna Fornal – Sołtys Sołectwa Palczewice, 
Pani Sylwia Dęga-Zamrzycka jako Kuźnia Pomysłów. Pan wójt powiedział, że było to bardzo 
miłe spotkanie i bardzo dużo rzeczy pozytywnych zadziało się dzięki tym niedużym środkom. 
Także przy współudziale Gminy Darłowo bardzo dużo drobnych inwestycji zostało 
wykonanych, które cieszą naszych mieszkańców.   

 
W dniu 2 marca 2022 roku Pan wójt uczestniczył w Kołobrzegu w spotkaniu 

dotyczącym Rządowego Programu Inwestycji Strategicznych IV edycja Uzdrowiska. Gmina 
Darłowo złożyła szereg wniosków. Trzy wnioski podstawowe z Polskiego Ładu. Dwa 
wnioski z programu dla miejscowości po PGR. Także właśnie dwa wnioski w sprawie 
Uzdrowiska. Te wnioski dla Uzdrowiska dotyczą między innymi budowy tego placu w 
centrum Dąbek wraz z układem drogowym. Drugi wniosek dotyczy wykonania parkingu w 
strefie B Uzdrowiska, żeby można było spokojnie ograniczyć ten ruch samochodowy.  

 
W dniu 23 marca 2022 roku odbyło się uroczyste podpisanie umowy na budowę sali 

Gimnastycznej w Dąbkach. Budowa już się rozpoczęła i pierwsze prace rozbiórkowe już 
trwają. Inwestycja jest potężna bo na ponad dwanaście milionów złotych. Trzy miliony 
złotych jest dofinansowania. Pan Wójt powiedział, że nie ukrywa, że Gmina stara się i składa 
kolejne wnioski z Polski Sportowej, żeby te dofinansowanie zwiększyć.  

 
W dniu 19 kwietnia 2022 roku Pan Wójt uczestniczył w Urzędzie Wojewódzkim w 

spotkaniu, gdzie były odbierane promesy na zakup samochodu i tym razem dla OSP 
Kowalewice. Ponad półmilionowa promesa. Reszta będzie pochodziła z budżetu gminy. 
Wkrótce przetarg zostanie ogłoszony. Mamy nadzieje, że za rozsądne pieniądze uda nam się 
samochód dla naszych strażaków kupić.  

 
W dniu 7 marca 2022 roku Pan Wójt uczestniczył w uroczystości Dnia Osadnika 

Gminy Darłowo.  
 
W dniu 18 marca 2022 roku Pan Wójt uczestniczył w spotkaniu z Okazji Dnia Sołtysa.  
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W dniu 31 marca 2022 roku odbyła się Rada Nadzorcza w naszej Spółce GZUP w 
Krupach gdzie odbyło się absolutorium dla Prezesa i Członków Zarządu.  

 
W dniu 12 kwietnia 2022 roku tutaj w Urzędzie w obecności Wicemarszałka Olgierda 

Kustosza odbyło się spotkanie i podpisanie umowy z Darłowską Lokalną Grupą Rybacką, 
gdzie jako Członek Zarządu Wójt miał możliwość podpisania tej umowy na zwiększenie 
środków dofinansowania na utworzenie Centrum Edukacji Morskiej i Rybackiej w Darłowie.  

 
Pan wójt powiedział, że sprawozdanie zawiera szereg punktów, z których wymienił 

najważniejsze, które wydarzyły się w okresie między sesjami. 
 
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Darłowo w okresie miedzy sesjami stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu/ 

 
Pan wójt przedstawił jeszcze kondycję finansową Gminy Darłowo. Środki na 

rachunku bieżącym wynoszą 4 384 000 zł. Gmina tu w międzyczasie po zmianie rachunku 
zawarła lokaty bankowe na kwotę 6 000 000 zł. Rachunki do poniesienia w najbliższych 
dniach to są na zakupy, usługi, wypłaty zasiłków, 500+, wynagrodzenia 1 540 000 zł.   
 
/Kondycja finansowa stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.    
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 

Ad. 5.  

  
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że na sesjach, które 

odbyły się w dniu 28 lutego 2022 roku i 8 kwietnia 2022 roku Rada Gminy Darłowo podjęła 
łącznie 29 uchwał, które zostały przekazane organom nadzoru czyli Wojewodzie 
Zachodniopomorskiemu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej. W stosunku tylko do jednej 
uchwały zostało wydane rozstrzygniecie nadzorcze o stwierdzeniu nieważności uchwały w 
sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania zasobem mieszkaniowym na 
lata 20022-2026. Wobec tego gmina po dokonaniu analizy i uwzględnieniu poprawek podjęła 
ponownie ta uchwałę w dniu 8 kwietnia 2022 roku.  
 
/Określenie sposobu realizacji uchwał stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 

Interpelacje Radnych.  
Ad.6. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy Radni chcą zgłosić interpelacje. 
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Nikt z radnych się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski złożone na XLVII sesji oraz w okresie między 
sesjami. 

Ad. 7.  

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w okresie miedzy 

sesjami radni złożyli jedną interpelację, na którą została udzielona odpowiedź. Natomiast 
sołtysi złożyli jedenaście wniosków i także na nie zostały udzielone odpowiedzi.  

 
/Określenie sposobu realizacji interpelacji radnych i wniosków sołtysów stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 
Na tym punkt zakończono.     
 
 
 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.  

Ad. 8.  

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił informacje z 
działalności w okresie między sesjami.  

 
/Informacja Przewodniczącego stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 
 

Na tym punkt zakończono.   
 
 
 

TRYBUNA OBYWATELSKA. 
Ad.9.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie. 
 Do zabrania głosu w tym punkcie nikt się nie zgłosił.  

 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Czas dla samorządu. 
Ad.11.  
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Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy ktoś chciałby 
zabrać głos w tym punkcie? 

W tym punkcie głos zabrali:  
 
Pani Wanda Hańczaryk – Sołtys Sołectwa Cisowo, która poruszyła kilka spraw. Na 

początku Pani Sołtys bardzo podziękowała Pani Izabeli Sielskiej Kierownik Referatu 
Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa za bardzo dobrą współpracę. 
Następnie Pani Sołtys podziękowała Panu Tomaszowi Gondkowi Prezesowi GZUP i jego 
pracownikom, którzy pracowali przy przerwanej rurze z wodą. Mówczyni wytłumaczyła 
słuchaczom na czym taka praca polega i podkreśliła, że pracownicy GZUP naprawdę zrobili 
tę pracę jak należy. Pani Sołtys poruszyła także temat kładzionego światłowodu i podkreśliła 
przy tym, że to co zostaje po wykonaniu tej inwestycji to jest makabra, ponieważ bardzo 
zniszczone są chodniki. Mówczyni powiedziała, że chodniki są tak układane, że tam przejść 
nie można bo nogę można złamać, ani przejechać rowerem nie można po tych chodnikach ani 
z wózkiem z dzieckiem nie da rady chodzić. Pani Sołtys powiedziała, że uważa, że ktoś z 
Urzędu Gminy powinien zostać wyznaczony, kto będzie to sprawdzał, żeby nie było tak jak 
po położeniu rur gazowych, gdzie w następstwie tych robót zapadają się chodniki i płyty a 
tego nie powinno być. Następnie Pani Sołtys poruszyła smutną sprawę nienależytej opieki nad 
psem oraz interwencji w tej sprawie. Pani Sołtys na zakończenie powiedziała, że co może to 
stara się pomóc ludziom.  

 
Na sali obrad rozległy się oklaski. 

 
Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś z Sołtysów chciałby zabrać głos? 
 
Pan Tomasz Urbański – Sołtys Sołectwa Wicie, który przedstawił sugestię by 

rozważyć w przyszłości wprowadzenie przedsezonowej wycieczki po miejscowościach lub 
komisję wraz z przedstawicielem Straży Gminnej i przedstawicielem strażaków. Pan Sołtys 
zwrócił uwagę na to, że miejsca, które nie są sprzątane mogą stanowić zagrożenie pożarowe. 
Dlatego Pan Sołtys zaproponował wprowadzenie takiej gospodarskiej wizyty. 

 
Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś z Sołtysów chciałby zabrać głos? 
 
Pan Tomasz Gondek – Prezes Sp. z o. o. Gminny Zakład Użyteczności Publicznej 

w Krupach serdecznie podziękował Radzie Gminy Darłowo za decyzje podejmowane na 
rzecz spółki GZUP w Krupach i wyraził nadzieję, że również ta dzisiejsza uchwała zostanie 
podjęta, co w rezultacie pozwoli na spokojne dokończenie inwestycji związanej z rozbudową 
kanalizacji sanitarnej w miejscowości Kopań. Pan Prezes powiedział, że ostatnie lata to 
szereg inwestycji związanych z rozbudową kanalizacji sanitarnej w naszej gminie. Mówca 
powiedział, że w 2015 roku spółka oczyszczała około 350 000 m3 a w roku ubiegłym było to 
prawie 700 000 m3. Jesteśmy jedną z niewielu gmin wiejskich w naszym regionie, która 
oczyszcza prawie 70 % zużywanej wody. Pan Prezes powiedział, że dlatego jeszcze raz 
serdecznie dziękuje za podejmowane uchwały.  
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Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo powiedział, że chciałby się 
odnieść do wypowiedzi przedmówców. Rzeczywiście jest problem z wykonawcą 
infrastruktury technicznej okablowania światłowodem. Firma Asta Net, która wykonuje tą 
budowę rzeczywiście pokazuje, że są problemy w celu doprowadzenia terenu do stanu 
poprzedniego. Dopiero od niedawna idzie ta inwestycja po drogach gminnych, a w dużej 
części idzie to po drogach powiatowych, gdzie takie wnioski należy zgłosić do powiatu. Czyli 
jeżeli inwestycja jest w drodze powiatowej to zgłaszane są uwagi do powiatu. Natomiast 
jeżeli w drodze gminnej, no to do gminy. Pracownicy, którzy wydają warunki i odbiory robót 
rzeczywiście wczoraj nie odebrali w Porzeczu drogi po położeniu światłowodu. Nie mamy 
wpływu na to jak powiat decyduje o odbiorze dróg po światłowodzie od wykonawcy. Też 
zgłaszamy bardzo często jeżeli są takie wnioski i bardzo prosimy o zgłaszanie tych spraw.   

W sprawie tego pieska, no to sprawa jest w toku. Była rozmowa wczoraj z 
właścicielem, który ma wybudować kojec dla tego pieska. To jest przykra sytuacja. Pies jest 
młody i cierpi na samotność. Pies nie jest zabiedzony. Właściciel zobowiązał się do tego,  że 
będzie częściej zajmować się tym psem i wybuduje kojec. Mamy nadzieję, że sprawa będzie 
miała pozytywne zakończenie. Pies jest uroczy a młody jest i wymaga większego 
zainteresowania.  

 
Pani Wanda Hańczaryk – Sołtys Sołectwa Cisowo powiedziała, że tu nie chodzi o 

to, że pies jest młody i nie jest zabiedzony. Tu chodzi o to, że jeśli stawia się budę, to nie 
stawia się tej budy takiemu psu w samym słońcu, ponieważ to jest pies rasy, który lubi zimno. 
Jeśli ktoś chce mieć rasowego psa, to niech się tym psem zajmuje.  

 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo powiedział, że oczywiście, tylko 

procedura zabrania takiego psa jest bardzo skomplikowana. Była przeprowadzona rozmowa z 
właścicielem i mają zostać zmienione temu psu warunki bytowe, a pracownik urzędu te 
warunki będzie kontrolować.  

Pan Wójt odniósł się także do wypowiedzi Pana Sołtysa Sołectwa Wicie odnośnie 
porządków w miejscowościach. Wójt powiedział, że my jesteśmy otwarci na takie sugestie 
sołtysów, gdzie należy zwrócić uwagę. Rozważymy powstanie takiej komisji, chociaż 
działamy doraźnie, bo  przejście prawie czterdziestu miejscowości w okresie wiosennym 
przez pracowników to i tak pracownicy nie wyłapią tego co powinni wyłapać. Sołtys wie 
lepiej, gdzie są takie zaniedbania a my reagujemy tak jak było i w tym przypadku i nie 
zostawiamy tego. Pan Wójt powiedział, że mamy coraz więcej zadań i pracownicy mają 
swoje obowiązki też do wykonania, także zobaczymy jak nam się uda ten problem rozwiązać. 
Ale na pewno jeżeli sołtys zgłasza to my reagujemy tak jak było w tym przypadku.  

Następnie Pan Wójt ogłosił, że w dniu 28 maja 2022 roku Gmina organizuje 
wycieczkę dla sołtysów i dla radnych do Gdańska. Jest to sobota. Wycieczka jest 
jednodniowa. Koszt wycieczki pokrywa Gmina. Wójt poinformował do kogo należy zgłosić 
zapisy. Wójt powiedział, że ten jednodniowy wyjazd na pewno będzie bardzo fajny a 
zorganizowany jest z okazji święta samorządu lokalnego.  

 
Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos?  
 



Strona 11 z 36 
 

Pan Mirosław Gałuszkiewicz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, 
Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej Rady Gminy 
Darłowo powiedział, że co roku komisja rolnictwa jeździ i są sołtysi o tym powiadamiani i 
praktycznie żadnych skarg. Pojedyncze jak są to się załatwia. Sołtysi wiedzą, że Komisja 
Rolnictwa jeździ co roku i prosi o zgłaszanie takich spraw.   

 
Pan Tomasz Gondek – Sołtys Sołectwa Wicie powiedział, że sołtys natychmiast 

przy takiej komisji się pokaże, tylko musiałby wiedzieć, że ona przyjeżdża.  
 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady powiedział, że z tym nie ma problemu, 

bo praktycznie jak się zgłosi w Biurze Rady czy do niego to na pewno taką komisje wyślemy 
i nie ma z tym żadnego problemu.  

 
Pan Tomasz Gondek – Sołtys Sołectwa Wicie powiedział, że raz się zdarzyło w 

2019 roku, że był informowany i Komisja była. Ani w 2020 ani w 2021 roku nie było. 
Wystarczy jeden telefon do sołtysa, że na przykład o godzinie 12-stej będzie komisja rolna i 
sołtys ma się wstawić.  

 
 Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli chciałby pan żeby 

taka komisja przyjechała, to ustalamy termin i nie ma żadnego problemu.  
 
Pani Ewa Szymacha – Sołtys Sołectwa Dąbki powiedziała, że tu nie chodzi o to, 

żeby zrobić komisję karną. Tu chodzi o to, żebyście Państwo przyjechali, żeby ludzie 
widzieli, że jest ktoś, a nie przyjechać wtedy kiedy jest już wysypisko śmieci. To żeby było 
zapobiegawczo. Mówczyni powiedziała, że jak zwraca ludziom uwagę, to mówią jej, że nie 
powinna się interesować. Pani Sołtys powiedziała, że nie wołamy komisję po to aby karać, 
tylko po to aby zapobiec temu. Czyli grzecznościowo.  

 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo zaznaczył, że nigdy nie było 

takiej sytuacji, że jeżeli był wniosek sołtysa, że gdzieś na działce dzieje się coś 
niepokojącego, żeby to zostało bez jakieś odpowiedzi niezauważone i pominięte. Tylko my tu 
nie możemy powołać jakiejś komisji, która będzie chodziła całą wiosnę po wszystkich 
miejscowościach bo i tak nie wyhaczy tego co Państwo Sołtysi widzą na co dzień. Jeżeli są 
zgłoszenia to nie było tak, żeby były one pominięte. Chyba,. że sprawa ciągnie się wiele lat i 
wiemy już, że nie w naszym władaniu jest sprawa. Czasami właściwy jest nadzór budowlany i 
my tu też musimy działać i zawiadamiać odpowiednie instytucje, a te instytucje też różnie 
reagują.  

 
Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos?  

 
Nikt więcej nie zgłosił udziału w tym punkcie. 
 

Na tym punkt zakończono.  
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Ad.11.
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XX.216.2020 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 27 kwietnia 2020 roku w sprawie przyjęcia Lokalnego programu 
wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo.                                               
Druk Nr 1/2022XLIX                                                                          

  

 
/projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XX.216.2020 Rady Gminy Darłowo z dnia 27 kwietnia 2020 roku w 
sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo 
wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że wprowadzamy tu na wniosek Rady Pedagogicznej 
Szkoły Podstawowej im. Ludzi Morza w Kopnicy oraz po pozytywnej opinii Komisji 
Oświaty, Kultury i Sportu dodatkowe środki dla finalistów i laureatów konkursów 
przedmiotowych. Zgodnie z tą uchwałą te środki będą przyznawane finalistom i laureatom.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XX.216.2020 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 27 kwietnia 2020 roku w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pani radna Justyna Osses Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
powiedziała, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Oświaty w sprawie projektu uchwał zmieniającej uchwałę nr XX.216.2020 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 27 kwietnia 2020 roku w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą 
zmieniającą uchwałę nr XX.216.2020 Rady Gminy Darłowo z dnia 27 kwietnia 2020 roku w 
sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży 
w Gminie Darłowo: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
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Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę zmieniającą uchwałę nr XX.216.2020 Rady Gminy Darłowo z dnia 27 
kwietnia 2020 roku w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr XLIX.495.2022 Rady Gminy Darłowo zmieniająca uchwałę nr XX.216.2020 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 27 kwietnia 2020 roku w sprawie przyjęcia Lokalnego programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
Ad.12.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Darłowo za 2021 rok. Druk Nr 2/2022XLIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Darłowo 
za 2021 rok stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że uchwała dotyczy sprawozdania z realizacji 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii. Na podstawie ustawy, która wprowadza ten program jesteśmy 
zobowiązani do corocznego sprawozdania z realizacji tego programu. Te sprawozdanie było 
wczoraj przez Panią Aleksandrę Filipek dokładnie omawiane na komisjach. Pan Wójt  
powiedział, że na cele tego programu Gmina Darłowo przeznacza 320 000 zł w tym 284 484 
zł są przeznaczone na zadania związane z przeciwdziałaniem alkoholizmowi, 10 000 zł na 
przeciwdziałanie narkomanii i 32 534 zł na realizację lokalnej międzysektorowej polityki 
przeciwdziałania negatywnym skutkom spożywania alkoholu.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Darłowo za 2021 rok 
stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/ 
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Pan radny Henryk Ignatowicz Zastępca Przewodniczącej Komisji Prawa, Opieki 
Społecznej i Zdrowia powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest 
pozytywna.  

/Opinia Komisji Prawa w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Darłowo za 2021 rok 
stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Darłowo za 2021 
rok: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Gminy Darłowo za 2021 rok. 

/Uchwała Nr XLIX.496.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Darłowo za 2021 rok stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
Ad.13.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 
Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Darłowo na lata 2019-2021 za 2021 rok.                                               
Druk Nr 3/2022XLIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Wspierania 
Rodziny dla Gminy Darłowo na lata 2019-2021 za 2021 rok stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że ta uchwała była dokładnie omawiana tez na 
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komisjach i Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej zaraz przedstawi jeszcze 
raz uzasadnienie do niniejszej uchwały. Jest to także sprawozdanie, które tutaj rada gminy 
zatwierdza z realizacji Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Darłowo. Uchwała jest 
określona na okres dwuletni i to sprawozdanie jest za rok 2021.  
 
Pani Anna Zatorska Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie 
powiedziała, że sprawozdanie dotyczące Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Darłowo 
dotyczy sprawozdania corocznego, które jest przedstawiane radzie gminy i wczoraj zostało 
omówione na komisjach. Pani Kierownik powiedziała, że mamy zwiększone tutaj wydatki 
odnośnie dzieci w pieczy instytucjonalnej gdzie od tego roku znacznie wzrósł koszt 
utrzymania wychowanka, który waha się w granicy miesięcznego jednej osoby 7 000 zł. Było 
5 000 zł i teraz ten koszt wzrósł. Ponadto spadają nam rodziny objęte asystentem. W 
minionym roku mieliśmy objętych 11 rodzin a w latach poprzednich było to 18 nawet 19 
rodzin. Motywowane jest to tym, że teraz mniej osób korzysta z ośrodka pomocy, albo 
rodziny takie nie zgłaszają się do nas albo nie mamy informacji ze szkoły, że są problemy 
opiekuńczo-wychowawcze.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Wspierania Rodziny dla 
Gminy Darłowo na lata 2019-2021 za 2021 rok stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Henryk Ignatowicz Zastępca Przewodniczącej Komisji Prawa, Opieki 
Społecznej i Zdrowia powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest 
pozytywna.  

/Opinia Komisji Prawa w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Wspierania Rodziny dla Gminy 
Darłowo na lata 2019-2021 za 2021 rok stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Darłowo na lata 
2019-2021 za 2021 rok: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  



Strona 16 z 36 
 

0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu Wspierania 
Rodziny dla Gminy Darłowo na lata 2019-2021 za 2021 rok. 

/Uchwała Nr XLIX.497.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu 
Wspierania Rodziny dla Gminy Darłowo na lata 2019-2021 za 2021 rok stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
Ad.14.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Darłowie z działalności w 2021 roku wraz ze wskazaniem potrzeb 
w zakresie pomocy społecznej. Druk Nr 4/2022XLIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Darłowie z działalności w 2021 roku wraz ze wskazaniem potrzeb w zakresie pomocy społecznej 
stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że projekt uchwały także dotyczy sprawozdania ale 
tym razem z działalności ośrodka pomocy społecznej. To też zgodnie z ustawą takie 
sprawozdanie tutaj kierownik ośrodka składa takie sprawozdanie radzie gminy i to 
sprawozdanie zostało dokładnie omówione na komisjach. Jeżeli są pytania to proszę kierować 
do pani Kierownik.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Darłowie z działalności w 2021 roku wraz ze wskazaniem potrzeb w zakresie pomocy społecznej stanowi 
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Henryk Ignatowicz Zastępca Przewodniczącej Komisji Prawa, Opieki 
Społecznej i Zdrowia powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest 
pozytywna.  

/Opinia Komisji Prawa w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie z 
działalności w 2021 roku wraz ze wskazaniem potrzeb w zakresie pomocy społecznej stanowi załącznik nr 25 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
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W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie z działalności w 
2021 roku wraz ze wskazaniem potrzeb w zakresie pomocy społecznej: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Darłowie z działalności w 2021 roku wraz ze wskazaniem potrzeb w 
zakresie pomocy społecznej. 

/Uchwała Nr XLIX.498.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia Sprawozdania Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Darłowie z działalności w 2021 roku wraz ze wskazaniem potrzeb w zakresie pomocy 
społecznej stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
 
Ad.15.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
Druk Nr 5/2022XLIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych stanowi 
załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że chodzi tu o drogę Rusko-Domasławice, którą 
Gmina Darłowo wykonywała w ramach środków z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. To 
jest działka nr 194/2 w obrębie Rusko i nr 271 w obrębie Domasławice. Właśnie w tym 
obrębie Rusko to jest działka, która została przekazana gminie aczkolwiek jeszcze jest status 
jej jako drogi powiatowej. Chodzi o to, żeby pozbawić ją statusu drogi powiatowej i całość tej 
drogi, która stanowi działki nr 194/2 obręb Rusko i 271 obręb Domasławice stanowiła drogę 
gminną. W tej sprawie jest także pozytywna opinia Zarządu Powiatu.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych stanowi załącznik nr 28 do 
niniejszego protokołu/ 
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Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych stanowi załącznik nr 29 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

/Uchwała Nr XLIX.499.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 
stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
Ad.16.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu 
kąpielisk na terenie Gminy Darłowo w 2022 roku. Druk Nr 6/2022XLIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na 
terenie Gminy Darłowo w 2022 roku stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że prawo wodne nakazuje, żeby rada gminy określiła 
w drodze uchwały wykaz kąpielisk. Co roku podejmujemy taką uchwałę określającą długość 
sezonu kąpielowego, który jest od 25 czerwca do 31 sierpnia. Określony jest wykaz kąpielisk 
i tu w tym roku jest drobna zmiana, ponieważ jest dodatkowe jedno kąpielisko w 
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miejscowości Wicie. W Wiciu teraz mamy kąpielisko Wicie Zachód i kąpielisko Wicie 
Wschód.   
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy 
Darłowo w 2022 roku stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy 
Darłowo w 2022 roku stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że 
opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 
Gminy Darłowo w 2022 roku stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy Darłowo w 2022 
roku: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na 
terenie Gminy Darłowo w 2022 roku. 

/Uchwała Nr XLIX.500.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu 
kąpielisk na terenie Gminy Darłowo w 2022 roku stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
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Ad.17.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/393/2009 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 22 października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu 
usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją dla Gminy 
Darłowo. Druk Nr 7/2022XLIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy Darłowo 
z dnia 22 października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających 
azbest wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że dzisiaj zostanie złożony wniosek do 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska o utylizację tego azbestu. Ale żeby złożyć 
ten wniosek to musi on być tożsamy z programem usuwania azbestu na terenie Gminy 
Darłowo. Niestety nie wszystkie nieruchomości podczas inwentaryzacji zostały spisane, a 
chcą aplikować o te środki, więc ten program trzeba uzupełnić. Bardzo często ta uchwała jest 
podejmowana – przynajmniej raz w roku – dostosowująca program do treści wniosku.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy Darłowo z dnia 22 
października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest 
wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy Darłowo z dnia 22 
października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest 
wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że 
opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy Darłowo z dnia 
22 października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest 
wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
zmiany uchwały Nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy Darłowo z dnia 22 października 2009 
roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest 
wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/393/2009 Rady Gminy Darłowo 
z dnia 22 października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz 
wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XLIX.501.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/393/2009 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 22 października 2009 roku w sprawie przyjęcia Programu usuwania azbestu oraz 
wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją dla Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 40 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
Ad.18.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu 
w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu 
określającego zasady prowadzenia tego handlu. Druk Nr 8/2022XLIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i 
soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady prowadzenia tego 
handlu stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że ustawa z dnia 29 października 2021 roku o 
ułatwieniach w prowadzeniu handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 
wprowadziła takie zapisy, że każda rada gminy ma podjąć uchwałę, gdzie będzie wskazane 
miejsce, gdzie rolnicy mogą w piątki i soboty bezpłatnie handlować. Długo szukaliśmy 
takiego miejsca, które mogłoby w jakiś sposób odpowiadać no i tu zdecydowaliśmy się, że 
rolnicy z naszego terenu będą mogli korzystać z terenu w Żukowie Morskim przy placu 
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zabaw. Zobaczymy jakim to będzie się cieszyło powodzeniem. Wskazaliśmy miejsce, gdzie w 
piątki i w soboty rolnicy z terenu Gminy Darłowo będą mogli korzystać z tego terenu.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 
rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady prowadzenia tego handlu 
stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 
rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady prowadzenia tego handlu stanowi 
załącznik nr 43 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że 
opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 
rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady prowadzenia tego handlu 
stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady prowadzenia tego handlu: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i 
soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego 
zasady prowadzenia tego handlu. 
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/Uchwała Nr XLIX.502.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w 
piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady 
prowadzenia tego handlu stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
Ad.19.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo. Druk Nr 9/2022XLIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że chodzi o sprzedaż po dokonaniu podziału 
geodezyjnego działki nr 120/20 obręb geodezyjny Bobolin o powierzchni 347 metrów 
kwadratowych. Oczywiście część nabywana będzie mniejsza o połowę, na rzecz 
powiększenia nieruchomości sąsiedniej po dokonaniu podziału.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że 
opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. 

/Uchwała Nr XLIX.503.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
Ad.20.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 
Druk Nr 10/2022XLIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi 
załącznik nr 51 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że projekt uchwały wczoraj był dokładnie omawiany 
na komisji. Ponieważ mamy trudności z korzystania drogi gminnej, która po ustaleniu w 
terenie okazała się zbyt wąska na jej użytkowanie, zwracamy się z prośbą o to, żeby Radni 
wyrazili zgodę na nabycie nieruchomości stanowiących drogi – działki drogowe. To są działki 
nr 212/1 i 203/40 w obrębie Gleźnowo. 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 52 do 
niniejszego protokołu/ 
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Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowi załącznik nr 53 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

/Uchwała Nr XLIX.504.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
Ad.21.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
gruntowej. Druk Nr 11/2022XLIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej 
stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że chodzi o zgodę na odpłatne obciążenie służebnością 
na działce o numerze 112/24 w Dąbkach. To jest osoba fizyczna, która chce położyć na tej 
działce przyłącze wodociągowe i energetyczne. Oczywiście jest to służebność odpłatna.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej stanowi załącznik 
nr 56 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej stanowi 
załącznik nr 57 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że 
opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej stanowi 
załącznik nr 58 do niniejszego protokołu/ 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

/Uchwała Nr XLIX.505.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
gruntowej stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
Ad.22.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu. Druk Nr 12/2022XLIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu/  
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Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że chodzi o odpłatną służebność na rzecz 
projektowanych sieci Energii-Operator na działkach nr 82/2 obręb Boryszewo, 100 obręb 
Jeżyczki i 23 obręb Wiekowice.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
61 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 62 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XLIX.506.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
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Ad.23.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu. Druk Nr 13/2022XLIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że chodzi o ustanowienie służebności przesyłu na 
rzecz inwestycji wykonywanych światłowodów i jest to służebność odpłatna na okres 30 lat i 
między innymi chodzi o następujące działki: Boryszewo działki nr 85, 82/2, 52, 38/2;  Cisowo 
działki nr 599, 278, 283, 284, 315, 326, 588, 280/1, 300/4, 322; Bukowo Morskie działki nr 
38/2, 48, 54; Dąbki działka nr 81/25; Kopnica działki nr 27/5, 180, 201, 202; Wiekowice 
działki nr 31, 80, 488/1, 491/5, 487/41, 469/7, 485/22, 485/54, 487/33. 
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
65 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 66 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że 
opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi 
załącznik nr 67 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
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Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XLIX.507.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
Ad.24.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu. Druk Nr 14/2022XLIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że to jest analogiczna uchwała, która także dotyczy 
wykonania światłowodu na następujących działkach: Barzowice działki nr 122/5, 125, 98, 97, 
81, 31, 78, 76, 89, 48, 49; Sulimice działki nr 51, 44, 42, 59/1. 
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
70 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 71 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
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W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących 
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XLIX.508.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
Ad.25.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na 
drogach publicznych na obszarze Gminy Darłowo, wysokości stawek opłat za 
parkowanie pojazdów samochodowych w strefie, wysokości opłat dodatkowych oraz 
sposobu ich pobierania. Druk Nr 15/2022XLIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na drogach publicznych 
na obszarze Gminy Darłowo, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie, 
wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że chodzi o nową drogę ulicę Dąbkowicką w 
Dąbkach. Określa się strefę parkowania od 1 czerwca do 30 września od godziny 9:00 do 
21:00. W uchwale są zaproponowane stawki. Jest to taki rozruchowy rok po tej inwestycji. 
Będziemy sprawdzać, jak to wszystko będzie funkcjonowało. Chcemy ograniczyć stawianie 
niepożądanych samochodów na nowej ulicy Dąbkowickiej, ograniczyć parkowanie.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na drogach publicznych na obszarze 
Gminy Darłowo, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie, wysokości opłat 
dodatkowych oraz sposobu ich pobierania stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  
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/Opinia Komisji Rolnictwa  w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na drogach publicznych na obszarze 
Gminy Darłowo, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie, wysokości opłat 
dodatkowych oraz sposobu ich pobierania stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że 
opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na drogach publicznych na 
obszarze Gminy Darłowo, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie, 
wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
ustalenia strefy płatnego parkowania na drogach publicznych na obszarze Gminy Darłowo, 
wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie, wysokości opłat 
dodatkowych oraz sposobu ich pobierania: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na drogach 
publicznych na obszarze Gminy Darłowo, wysokości stawek opłat za parkowanie 
pojazdów samochodowych w strefie, wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich 
pobierania. 

/Uchwała Nr XLIX.509.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na drogach 
publicznych na obszarze Gminy Darłowo, wysokości stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w 
strefie, wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania stanowi załącznik nr 77 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
Ad.26.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 
zakładowego w spółce Gminny Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w 
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Krupach i objęcie nowo utworzonych udziałów przez wspólnika Gminę Darłowo.             
Druk Nr 16/2022XLIX 
 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w 
spółce Gminny Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach i objęcie nowo utworzonych 
udziałów przez wspólnika Gminę Darłowo stanowi załącznik nr 78 do niniejszego protokołu/  
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że na skutek problemów, które były omawiane 
wcześniej z wykonawcą tej inwestycji kanalizacyjnej i po negocjacjach z tym wykonawcą, 
aby dokończyć tą inwestycję i żeby ta kanalizacja wkrótce mogła działać i doszło do 
dofinansowania tej inwestycji z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, żeby nie było 
problemów z rozliczeniem, Spółka zwróciła się do Rady Gminy o zwieszenie kapitału 
własnego czyli wkładu własnego w realizację tych inwestycji. Zwiększamy ten kapitał o 
100 000 zł, czyli 100 udziałów o wartości 1000 zł każdy.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w spółce Gminny 
Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach i objęcie nowo utworzonych udziałów przez 
wspólnika Gminę Darłowo stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w spółce 
Gminny Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach i objęcie nowo utworzonych udziałów 
przez wspólnika Gminę Darłowo stanowi załącznik nr 80 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
 
Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na 
podwyższenie kapitału zakładowego w spółce Gminny Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z 
o. o. z siedzibą w Krupach i objęcie nowo utworzonych udziałów przez wspólnika Gminę 
Darłowo: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
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13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego w 
spółce Gminny Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach i objęcie 
nowo utworzonych udziałów przez wspólnika Gminę Darłowo. 

/Uchwała Nr XLIX.510.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału 
zakładowego w spółce Gminny Zakład Użyteczności Publicznej Sp. z o. o. z siedzibą w Krupach i objęcie nowo 
utworzonych udziałów przez wspólnika Gminę Darłowo stanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
Ad.27.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 
rok. Druk Nr 17/2022XLIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok stanowi 
załącznik nr 82 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem oraz autopoprawką. Pan wójt powiedział, że autopoprawka wynika z tego, że 
jeszcze wczoraj dostaliśmy dodatkowe środki na rzecz pomocy mieszkańcom Ukrainy. Są 
środki na wypłatę świadczeń z zakresu pomocy społecznej w kwocie 13 619 zł, ale ogólnie 
uchwała o zmianach w budżecie mówi, że zwiększamy środki właśnie także z pomocy 
uchodźcom z Ukrainy na wypłatę świadczeń rodzinnych 20 000 zł, na wykonanie zdjęć do 
otrzymania PESEL 8 062,50 zł, za nadanie numeru PESEL 3 911,95 zł, zakwaterowanie i 
wyżywienie uchodźców przebywających w mieszkaniach gminnych 19 200,00 zł.  
Także wprowadzamy środki z uzyskania podatku VAT 500 000 zł.  
Zwiększamy wydatki na:  
- realizację zadań związanych z uchodźcami z Ukrainy 51 174,45 zł, 
- na zadanie inwestycyjne „Przebudowa ul. Dąbkowickiej w Uzdrowisku Dąbki w 
miejscowości Dąbki” 300 000 zł. To są roboty dodatkowe plus parkometr. 
- na zadanie inwestycyjne „Podniesienie walorów Gminy Darłowo poprzez przebudowę 
świetlicy wiejskiej w Krupach” dokładamy 100 000 zł i jesteśmy już po przetargu i żeby 
podpisać umowę potrzebne jest zwieszenie.  
- zwieszamy także udziały dla naszej spółki GZUP w Krupach 100 000 zł.  
Także w zmianach są zmiany dotyczące formalnej klasyfikacji budżetowej, między innymi 
środków na budowę tej drogi Dąbkowickiej 1 044 887 zł co dajemy na przychody na ten rok.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok stanowi załącznik nr 83 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Darłowo na 2022 rok wraz z autopoprawką
 

: 

Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła
/Uchwała Nr XLIX.511.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok 
stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu/ 

 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2022 rok. 

 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
Ad.28.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2022-2029. Druk Nr 18/2022XLIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2022-2029 stanowi załącznik nr 85 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem i autopoprawką. Pan wójt powiedział, że wieloletnia prognoza finansowa jest 
skutkiem zmian w budżecie. Takie same zwieszenia i wydatki jakie były przedstawione w 
zmianach w budżecie. Dodatkowo także zwiększamy środki na ulicę Dąbkowicką o te 
300 000 zł oraz na świetlice w Krupach 100 000 zł. Do WPF także wprowadzamy nowe 
zadanie, które jest niezbędne bo składamy wniosek „Gmina Darłowo stawia na edukację 
komunikacyjną w szkołach podstawowych”. Chodzi o to, żeby w Szkole Podstawowej w 
Starym Jarosławiu zrealizować miasteczko rowerowe. A szkoły publicznej w Dąbkach i w 
Kopnicy dostaną symulatory rowerów. To pozwoli na zdawanie kart rowerowych przez nasze 
dzieci. Na to zadanie musimy mieć zarezerwowane środki własne w kwocie 25 000 zł na rok 
2023.  
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Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2022-
2029 stanowi załącznik nr 86 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo na lata 2022-2029 wraz z 
autopoprawką: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Darłowo 
na lata 2022-2029. 

/Uchwała Nr XLIX.512.2022 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2022-2029 stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
Ad.29.
Wolne wnioski i zapytania. 

  

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś  Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? 
 

Pani Wanda Hańczaryk – Sołtys Sołectwa Cisowo powiedziała, że bardzo 
przeprasza promocję, że nie uwzględniła promocji gminy we wcześniejszej wypowiedzi. 
Mówczyni podziękowała za umieszczenie w kwartalniku Wieści Gminne artykułu na temat 
wsi Cisowo oraz zabytkowego Kościoła w Cisowie. W czasie trwania pandemii wieś Cisowo 
obchodziła swoje 700-lecie. Na głazie przed Kościołem zostanie zamontowana tablica 
upamiętniająca to wydarzenie. Pani Sołtys powiedziała, że dowiedziała się, że wieś Cisowo 
zmieniała nazwę kilkanaście razy i zaprasza do przeczytania artykułu w Wieściach 
Gminnych.  
 

Przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie.  
Nikt się nie zgłosił.  
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Pan przewodniczący zamknął ten punkt porządku obrad.  
Na tym punkt zakończono. 
 
 

Zakończenie sesji. 
Ad. 30.  

Wobec wyczerpania tematów ustalonego porządku obrad XLIX Sesji Rady Gminy 
Darłowo VIII kadencji – Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
zamknął obrady o godzinie 1028 w dniu 22 kwietnia 2022 roku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
Obradom przewodniczył: 

 
             Grzegorz Hejno 
 

Sekretarz obrad
Radny Rady Gminy Darłowo 

:  

Wiesław Moskwa  
 

Iwona Kowalska   
Protokół sporządziła: 

Kierownik Biura Rady 


